
Zápis č. 01/16 z hodnocení dřevin Komisí Životního prostředí ze dne 10.2.2016  
 
Per - rollam:  Vítězslav Pantlík 
  Čestmír Jež 
  Aneta Kiszová   

Michal Novák 
  Miroslav Skarka 
  Martin Tvardek 
   
Program: 1. vyjádření k žádosti kácení Vrby u Pekárny 
  2. ostatní 
 

1. Členové komise ŽP nemají nic proti tomu, aby tato dřevina byla skácena. 
Vzhledem k její blízkosti frekventované cestě a parkování u Pekárny, ale 
hlavně též kvůli elektrickému vedení, bylo doporučeno její skácení oproti 
ořezu, abychom za pár let nemuseli řešit opětovně stejnou situaci. Je to sice 
dominantní strom v Dobré, leč už má své stáří a proto je doporučeno jej 
skácet oproti pouhému ořezu. Stanovisko sdělí předseda komise paní 
Řízkové, která žádala komisi o vyjádření. 

2. Bylo by vhodné upozornit Správu silnic MSK, když provedou pouze ořez 
strom, aby tyto řezy následně i ošetřili proti možným dřevokazným škůdcům 
(například u paní Paškové – cestou na Pazdernou je proveden ořez bez 
ošetření).  

 
Termín příštího jednání bude stanoven podle.aktuální potřeby a sdělen členům 
komise.  
 
Zapsal: Vítězslav Pantlík  
 
 
 
       Vítězslav Pantlík 
       předseda KŽP 


